
Zápis č. 44 

z čttřicátéhotřetího zasedání školské rady konaného dne 12.10.2017 v Masarykově ZŠ 
Obecnice 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

            

Program: 1. Zahájení a seznámení s programem 

                2. Volba předsedy, místopředsedy a  pověření zapisovatele   

     3.  Schválení Školního řádu MZŠ a MŠ Obecnice 

    4.  Schválení Metodického pokynu k hodnočení žáků MZŠ a MŠ Obecnice 

    5.  Projednání změn ve Školním vzdělávacím programu pro základní vzdělávání Škola 
poznání  

   6.  Schválení Výroční zprávy MZŠ a MŠ Obecnice 

               7. Diskuse 

    8. Závěr    

 

K bodu 1) 

Jednání zahájila odcházející  předsedkyně školské rady pro školní rok 2016/2017  p. Pergeltová, 
která poděkovala ostatním členům školní rady za spolupráci a předala slovo nově zvoleným členům 
školní rady. 

 

K bodu 2)  

Na další tři roky byly do školské rady nově zvoleni 3 zástupci z řad rodičů. Nejvíce hlasů 
z vyhlášené ankety obdržely p.Jarmila Štamberková, p. Romana Srchová a p.Markéta Urbanová. 
Dalšími členy školské rady jsou:  z pedagogického sboru  p. Eva Bízová, p. Janá Hájková, p. 
Stanislava Nováková, za zřizovatele MZŠ a MŠ Obecnice zůstávají členy p. Anna Petráňová, p. 
Jaroslav Krejčí a p. Jiří Octábec. Ředitel MZŠ a MŠ Obednice p. Kadlec přivítal nové členy školské 
rady. 

 

 Na předsedkyni školské rady byla navržena p. Markéta Urbanová -   jednomyslně odsouhlaseno 

Na místopředsedkyni školské rady navržena p. Romana Srchová – jednomyslně odsouhlaseno.   

Pořizováním záznamů o jednáních školské rady byla pověřena p. Anna Petráňová. 

 



K bodu 3) 

P. St. Nováková seznámila  členy školské rady se změnami ve Školním řádu  

Schválení Školního řádu Masarykovy základní školy a mateřské školy Obecnice, příspěvkové 
organizace, č.j. 2017/02 – jednomyslně odsouhlaseno 

K bodu 4) 

P. St. Nováková seznámila členy školské rady se změnami v Metodickém pokynu k hodnocení žáků 

Schválení Metodického pokynu k hodnocení žáků Masarykovy základní školy a mateřské školy 
Obecnice, příspěvkové organizace, č.j. 2017/01 – jednomyslně odsouhlaseno 

K bodu 5) 

Školská rada projednala změny ve Školním vzdělávacím programu pro základní vzdělávání Škola 
poznání, č.j. 2017/40  a  přílohu č. 10, č.j. 2017/50.  

Vyjádření školské rady – bez připomínek 

K bodu 6) 

P. St. Nováková seznámila členy školské rady s Výroční zprávou MZŠ a MŠ Obecnice  

Schválení Výroční zprávy Masarykovy základní školy a mateřské školy Obecnice, příspěvkové 
organizace, č.j. 2017/49 – jednomyslně odsouhlaseno 

 

 

k bodu 7) 

Diskuse 

Dotazy p. Petráňová: 

a) zda se dostavily k povinnému zápisu do mateřské školy všechny předškolní děti  
b) zda je plně obsazen pedagogický sbor 
c) jak je využíván rodiči „EduPage“ 

Odpovědi: 

a) p. Kadlec, p. Nováková – v Obecnice se k zápisu do MŠ dostavily všechny děti 
(pozn.vzrůstá počet předškolních  dětí se špatnou výslovností. Připomenutí, že 
s logopedickou výukou lze začít již ve 4 letech). 

b) p. Kadlec – pedagogický sbor MZŠ a MŠ Obecnice je v současné době plně obsazen  
c) p. Nováková, p. Bízová – využívání programu „EduPage“ se postupně zvyšuje jak ze strany 

pedagogů, tak ze strany rodičů, ale ne všichni rodiče využívají jeho možnosti 
 

 

 



k bodu 8) 

Tímto byl program vyčerpán. Příští termín konání školské rady bude upřesněn předsedkyní nebo 
místopředsedkyní školské rady MZŠ a MŠ Obecnice 

 

Zapsala: Anna Petráňová …………………………………………………………………… 

Schválil(a):  předsedkyně školské rady ……………………………………………………… 

 

                    místopředseda školské rady ……………………………………………………. 

 

 

V Obecnici dne  17.10.2017 


